
Zápis z ustavujícího zasedání kolejní rady Kajetánka 

25. 6. 2013 
Ustavující zasedání kolejní rady Kajetánka proběhlo 25. 6. 2013 v 15.30 ve společenské místnosti 

koleje Kajetánka, současně a soumístně s ustavujícím zasedáním kolejní rady Komenského. 

Přítomni: Michaela Černá, Martin Čičmanec, Peter Ďurec, Denisa Glacová, Karel Havlík, Mária 

Mrázová, Jakub Velkoborský 

Hosté: Alena Mikušová (vedoucí koleje), Martin Prajer (vedoucí provozního útvaru), Pavel Beneš (KR 

Komenského), Kristýna Kusá (KR Komenského) 

Diskuse 
M. Prajer oznámil, že byly zrušeny „správy“, mezičlánek managementu kolejí. 

A. Mikušová informovala: v koleji Komenského proběhly revize elektrospotřebičů, na Kajetánce 

proběhnou; dále budou, od 1. 7., umývána okna, malovány pokoje „v havarijním stavu“, proběhne 

oprava druhé poloviny střechy K2 a následně oprava pokojů pod střechou; 8.-12. 7. nepoteče na 

Kajetánce teplá voda. 

K. Kusá: Studenti byli o revizích nedostačně informováni, lepší by bylo posílat oznámení též e-mailem. 

J. Velkoborský: Užitečný by byl též bližší harmonogram. 

K. Kusá: Plánuje se pronájem koleje Komenského? M. Prajer: Uvažujeme o dlouhodobém pronájmu 

s podmínkou rekonstrukce, nejedná se pouze o Komenského, může být pronajmuta jiná kolej. 

J. Velkoborský uvedl aktuální problémy k projednání: rezervace pokojů, návrhu nového vzhledu 

pokojů na Kajetánce pro účely rekonstrukce, sjednocení pravidel pro provoz posiloven a jiných 

studenty organizovaných místností napříč kolejemi, ... 

Volba předsednictva 
V tajné volbě byl předsedou zvolen J. Velkoborský šesti hlasy, jeden hlas získala M. Černá. 

Místopředsedou byl zvolen M. Čičmanec sedmi hlasy. 

Předsedkyní KR Komenského byla zvolena M. Nekardová dvěma hlasy. 

 

Jakub Velkoborský 


